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The thrilling history of the Targaryens comes to life in this masterly work by the author
of A Song of Ice and Fire, the inspiration for HBO’s Game of Thrones.

With all the fire and fury fans have come to expect from internationally bestselling
author George R. R. Martin, this is the first volume of the definitive two-part history of
the Targaryens in Westeros.

Centuries before the events of A Game of Thrones, House Targaryen—the only family of
dragonlords to survive the Doom of Valyria—took up residence on Dragonstone. Fire
and Blood begins their tale with the legendary Aegon the Conqueror, creator of the
Iron Throne, and goes on to recount the generations of Targaryens who fought to hold
that iconic seat, all the way up to the civil war that nearly tore their dynasty apart.

What really happened during the Dance of the Dragons? Why did it become so deadly
to visit Valyria after the Doom? What is the origin of Daenerys’s three dragon eggs?
These are but a few of the questions answered in this essential chronicle, as related by
a learned maester of the Citadel and featuring more than eighty all-new
black-and-white illustrations by artist Doug Wheatley. Readers have glimpsed small
parts of this narrative in such volumes as The World of Ice & Fire, but now, for the first
time, the full tapestry of Targaryen history is revealed.

With all the scope and grandeur of Gibbon’s The History of the Decline and Fall of the
Roman Empire, Fire and Blood is the ultimate game of thrones, giving readers a whole
new appreciation for the dynamic, often bloody, and always fascinating history of
Westeros.

作者介绍: 

George R. R. Martin is the #1 New York Times bestselling author of many novels,
including those of the acclaimed series A Song of Ice and Fire—A Game of Thrones, A
Clash of Kings, A Storm of Swords, A Feast for Crows, and A Dance with Dragons—as
well as Tuf Voyaging, Fevre Dream, The Armageddon Rag, Dying of the Light,
Windhaven (with Lisa Tuttle), and Dreamsongs Volumes I and II. He is also the creator
of The Lands of Ice and Fire, a collection of maps featuring original artwork from
illustrator and cartographer Jonathan Roberts, and The World of Ice & Fire, with Elio M.
García, Jr., and Linda Antonsson. As a writer-producer, he has worked on The Twilight
Zone, Beauty and the Beast, and various feature films and pilots that were never made.
He lives with the lovely Parris in Santa Fe, New Mexico.

Doug Wheatley is a comic book artist, concept designer, and illustrator who has
worked on such properties and characters as Star Wars, Aliens, Superman, The
Incredible Hulk, and Conan the Barbarian to name just a few. Wheatley was the artist
on the comic book adaptation of the film Star Wars: Episode III: Revenge of the Sith
and contributed illustrations to The World of Ice & Fire.
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冰与火之歌系列

奇幻

乔治·R·R·马丁

乔治·R.R.马丁

虚构历史

外国文学

史诗

原版

评论

龙家前期八卦大全

-----------------------------
我依然爱爆Aegon III。
征服和血龙狂舞其实冰火世界里已经大致提到，本书最有意思的地方还是在Jaehaerys
以及regent上。一个王朝能持续三百年已实为不易，jaehaerys老去时看着满朝文武的陌
生面孔，感慨“这些都是谁啊”，不免令人唏嘘。

-----------------------------
塔格利安家前期的闺女们比儿子们有趣有种得多。

-----------------------------
龙家前传，前半部分还不错，到后半部分，马丁大神啊，你太啰嗦啦！



-----------------------------
kindle的生词提示还行。
8年kindle了，读的第一本英文书。水平有限，很多地名还是对应不上，不过不太影响
体验（读中文史书也会有这种感觉囧）。
作为冰火的粉丝，这书还是值得一看的，比冰与火的世界详实很多。期待下本仔细写写
黑火的叛乱

-----------------------------
As always, an epic painstakingly painful.

-----------------------------
刚开始还挺带劲的，读到后半部多少就有点审美疲劳了。毕竟作为虚构历史，介于小说
和历史之间，定位略尴尬。还是通过人物和故事去探索那个世界来得更有乐趣些啊。

-----------------------------
读了两个多月终于读完了，被龙家的人名绕晕了，偏偏还要近亲结婚，亲缘关系和继承
关系更是一塌糊涂……希望冰与火之歌最后一部赶快出来~

-----------------------------
无聊

-----------------------------
色情成分确实多了一些

-----------------------------
流水账 缺乏细节

-----------------------------
很喜欢House Targaryen的历史，Good Queen Alysanne和Sun
Chaser是最喜欢的部分。看来我确实还是享受fantasy stories，减一星的原因是Winds
of Winter可能要很久以后才会出:(

-----------------------------
以为会看很久，结果一入迷就停不下来。龙杀龙可真是精彩，虽然很可惜。PS，原来
丹尼的三颗龙蛋是被偷过去Essos的，真是失之东隅收之桑榆



-----------------------------
还不错

-----------------------------
原来只是第一卷 真坑啊

-----------------------------
史诗级巨著

-----------------------------
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书评

我应该是中文版第一批拿到书的，12月26付的款，1月13号拿到书，虽然一拖再拖直到
今天才读完。180元的确是太贵了点，但春联＋红包＋纪念币＋小夜灯以及这么多年的
等待，就当为情怀充值了。
第一卷从伊耿一世征服维斯特洛大陆到伊耿三世年满16开始当政，描写了7个国王的统
治。与...  

-----------------------------
终于把马丁老师的新书血与火读完了，这本龙家史因为体裁和耽误正传填坑，似乎反响
平平，不过五十万字洋洋洒洒，十分能感受到作者自我满足的快乐
也许是因为自己也写一点故事，越来越能宽容（特别是系列小说的）作者取悦自己的倾
向。比起各种影视化，我还是最喜欢小说文本，因为...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
读完《血与火》，整个过程可以说是酣畅淋漓。这是一部前传性质的书，但它并非严格
意义上的小说。作者在书中借葛尔丹博士之口，以编年体史书的风格讲述了维斯特洛从
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伊耿征服到伊耿三世亲政之间发生的事。
虽然是一部虚构历史的史书，但精彩程度丝毫不逊色于小说。作者对剧情的节...  

-----------------------------
Fire & Blood_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	Fire & Blood
	标签
	评论
	书评


